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TURIZEM DOLINA SOČE 
Rupa 17 

SI-5230 Bovec 
Tel.: +386 (0)5 302 96 40 

E-Mail: tajnistvo@dolina-soce.si 
www.dolina-soce.si 

 

Bovec, 3. 3. 2025 

Št. 02-016/2025-2 

 

ZAPISNIK 

16. REDNE SEJE SVETA JAVNEGA ZAVODA ZA TURIZEM DOLINA SOČE, 

ki je bila dne 3. 3. 2025 ob 17. uri v Zeleni hiši v Kobaridu. 

 

Prisotni člani sveta: Alenka Zgaga, Vladimir Vulč, Branko Velišček, Mateja Leban, Boštjan 
Komac, Nataša Baloh, Aljaž Bevk, Kristina Lesjak, Peter Mlekuž, Matej Bradaškja, Andraž Bilmez, 
Boštjan Novosel 

Opravičeno odsotni člani sveta zavoda: Zdenko Franc Urbančič, 

Ostali prisotni:  
1) Urška Gabršček – Turizem Dolina Soče – zapisničarka  
2) Erika Kašca Špolad – v. d. direktorja Turizem Dolina Soče 
3) Matevž Jenko in Andrej Terčič – Računovodski servis JMMC 

 

Začetek seje: 17:10 

Dnevni red: 

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 
2. Pregled in potrditev zapisnika 15. redne seje z dne 28. 1. 2025 
3. Poročilo TDS za leto 2024 
4. Zaključek mandata v. d. direktorice dne 12. 3. 2025 
5. razprava o višini sejnine članov sveta zavoda določene v 13. členu statuta TDS 

• 13.  člen statuta: Predsednik in člani sveta zavoda imajo pravico do sejnin in 
povrnitve stroškov v skladu s sklepom, ki ga sprejme svet zavoda, pri čemer 
posamezna sejnina ne sme presegati najnižje sejnine za delo na občinskih 
odborih ustanoviteljic. 

6. Predlogi in vprašanja 
 

 

 

 

 

 

http://www.dolina-soce.si/
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K točki 1: Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 
 
Zaradi opravičene zamude predsednice SZ TDS Alenke Zgaga ter opravičene odsotnosti 
podpredsednika Franca Urbančiča, je pričela vodenje seje v. d. direktorice Erika Kašca Špolad 
do prihoda Alenke Zgaga. 
Na seji je prisotnih 11 članov od 13ih. Ugotovljena sklepčnost.  
 
Predlog za spremembo dnevnega reda je, da se pri točki 3. poročilo TDS za leto 2024, najprej 
predstavi računovodski del zaradi prisotnosti poročevalcev zunanjega računovodskega servisa 
JMMC.  
 
Sklep 16/1/1: Člani sveta zavoda potrjujejo predlagano spremembo dnevnega reda. (Sklep 
je bil soglasno sprejet. ZA je glasovalo 11 članov sveta zavoda TDS od 11ih prisotnih.) 
 
K točki 2: Obravnava in potrditev zapisnika 15. seje sveta zavoda 
 
Sklep 16/2/1: Člani sveta zavoda potrjujejo zapisnik 15. seje sveta zavoda. Poleg gradiva za 
vsako sejo se priloži tudi preglednico nerealiziranih sklepov iz preteklih sej. (Sklep je bil 
soglasno sprejet. ZA je glasovalo 11 članov sveta zavoda TDS od 11ih prisotnih.) 
 
K točki 3: Poslovno poročilo za leto 2024 
 
Erika Kašca Špolad predaja besedo računovodskemu servisu JMMC Matevžu Janko in Andreju 
Terčiču, ki na kratko obrazložita računovodsko poročilo in razlike v primerjavi s preteklim letom.  
 
17.15 prihod Alenke Zgaga. 
 
Branko Velišček postavi vprašanje kaj je preneseno na računovodski servis JMMC (ta od leta 
2024 pogodbeno sodeluje s TDS). Glavna knjiga, DDV-o, plače in zaključni račun. 
 
Nekaj vprašanj je ostalo oprtih in bo obrazložitev JMMC posredoval naknadno: Priloga 1 

1. Udeležencem seje poslati analitični izpis postavke BS - Varščine in prejeti predujmi (AOP 
035)  

2. Udeležencem seje poslati analitični izpis postavke BS - Obveznosti do dobaviteljev (AOP 
037)  

3. Razmišljanje glede vprašanja svetnika Branka Veliščka glede razporeditve finančnih 
prihodkov (obresti) med dejavnost javne službe in tržno dejavnost - po ključu? Tukaj je 
član izpostavil, da je že v preteklih letih bila napačna delitev in je na to opozarjal.  

Razgovor poteka na temo poročila, ob tem Velišček izpostavi, da je poročilo veliko boljše, bolj 
transparentno kot v preteklih letih. 
 
Sklep 16/3/1: Člani sveta zavoda potrjujejo računovodsko poročilo za leto 2024. (Sklep je bil 
soglasno sprejet. ZA je glasovalo 12 članov sveta zavoda TDS od 12ih prisotnih.) 
 
Sklep 16/3/2: Člani sveta zavoda potrjujejo predlagane odpise sredstev; popis predlaganih 
odpisov je priloga tega sklepa. (Sklep je bil soglasno sprejet. ZA je glasovalo 12 članov sveta 
zavoda TDS od 12ih prisotnih.) 
 
Vsebinsko - poslovno poročilo  
Vprašanje člana Mateja Bradaškja glede občinskega programa Občine Bovec in financiranja 
prireditev. Erika obrazloži, da je prišla iz občine Bovec zahteva po znižanju 50.000€ in je TDS 
zaradi tega zmanjšali občinski program za ta znesek. 
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Erika Kašca Špolad obrazloži finančni del za leto 2024 in povzame, da je bilo dobro leto z manj 
manka kot predvideno, tako je iz viška preteklih let bilo vzetih manj sredstev kot predvideno. Na 
kratko se dotakne občinskih programov. Razgovor se nadaljuje na temo poročila. 
 
V poročilu je na strani 60 je prišlo do napake. (vrstica 200 TIC Bovec manjka pri analizi po 
občinah). Popravljeno poročilo je bilo posredovano vsem članom sveta zavoda TDS, v poročilo je 
bil dodan tudi del pohodniških poti v Občini Kobarid str. 40-41, ki so v poročilu manjkali.  
 

• Razprava se nadaljuje na temo plana 2025 in problematiko, 
• razgovor na temo ski busa v preteklosti, 
• pohodne poti: usmerjevalne table in obnavljanje, v planu so nove, ki bodo tudi bolj 

odporne na vandalizem. Outdoor active aplikacija, Slovenia Outdoor članstvo, 
vzdrževanje poti in pogodbe. Problem financiranja občine Bovec v letu 2023,  posledično 
IP ni hotel kositi. Želja članov sveta zavoda, da pošljemo seznam poti v upravljanju pod 
TDS. Priloga 2 (Če bi pod enakimi pogoji upravljali vso pohodno infrastrukturo, bi bilo 
mogoče lažje, saj so velike razlike od občine do občine.) 

• Šunikov vodni gaj, ki ni v celoti v upravljanju TDS, problematika ureditve in označitve 
parkirišča, lani je bila problematika urejanja po ujmah. 

 
Sklep 16/3/3: Člani sveta zavoda potrjujejo Poslovno poročilo TDS za leto 2024 s popravkom 
na strani 60 (Tic Bovec). (Sklep je bil soglasno sprejet. ZA je glasovalo 12 članov sveta zavoda 
TDS od 12ih prisotnih.) 
 
Presežki prihodkov nad odhodki iz leta 2024 je 83.000€ in ostaja nerazporejen. To točko podaja 
predsednica na razpravo. 
 
Povečanje osnovnih sredstev bo verjetno potrebno konec leta z nabavo novih računalnikov. V 
planu 2025 ni bilo nakupov novih avtomobilov, o tem se bo premislilo in razpravljalo v prihodnje. 

• Kristina Lesjak predlaga novo zaposlenega za prijave na razpise z nepovratnimi sredstvi, 
ki so neizkoriščene. Erika razloži, da bi bilo potrebno vendar zaradi nesoglasji občin nova 
zaposlovanja niso mogoča.  

• Monitoring: Pravnik Primož Barbič in njihovo podjetje je v januarju prevzel celotno 
dokumentacijo Projekta monitoringa, njegovo podjetje bo naredilo revizijo in poskušalo 
doseči dogovor za rešitev problematike. (Poslovna skrivnost.) 

Branko Velišček izpostavi, da v. d. direktor predlaga porabo presežka iz leta 2024. Člani so dali 
predlog za nakup novega avtomobila, saj je tudi varnost pomembna in so trenutni avtomobili že 
dotrajani. 
 
Sklep 16/3/4: Presežek prihodkov nad odhodki iz minulih let porabi za tekoče poslovanje in 
razvoj dejavnosti zavoda. (Sklep je bil soglasno sprejet. ZA je glasovalo 12 članov sveta zavoda 
TDS od 12ih prisotnih.) 
 
K točki 4: Zaključek mandata v. d. direktorice dne 12. 3. 2025 
 
Predsednica pove, da je pozvala vse 3 župane, ki so danes podpisali sklep za novo imenovanje v. 
d. direktorja Erike Kašce Špolad za nov mandat. Komunikacija med župani je zelo slaba. 
Potrebno je soočiti župane in   
 

• Kristina Lesjak predlaga, da se problematiko Soče in poenotenje poda na dnevni red 
točke na vseh občinskih svetih. 
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• Branko Velišček poudari enotnost glede Javnega zavoda za turizem Dolina Soče, skupno 
financiranje in tržno pridobitno dejavnost. S samim Odlokom o Soči pa nismo 
neposredno povezani, lahko pa občinski svetniki s poenotenim predlogom podajo svoje 
mnenje na svetih. 

• Razgovor na temo županov, Odloka o Soči, o vplivu TDS na sam Odlok,… 
 
Predsednica prebere sklep o imenovanju, ki so ga podpisali župani 3. 3. 2025 in imenovali za v. d. 
direktorja Eriko Kašco Špolad. Erika še obrazloži zakaj se ni prijavila na razpisano delovno mesto 
ter poda svoje mnenje. Vršilka dolžnosti direktorja je trenutno reševanje, da zavod nemoteno 
deluje, za sam napredek in razvoj zavoda pa je nesprejemljivo. Tukaj je pomembna uskladitev 
županov in poenotenje. 

• Razgovor se nadaljuje na temo županov in pogovorov o pismu o nameri Alena Červa in 
kasneje nestrinjanja na določenih področjih. Treba je najti skupni imenovalec.  

• Tema glede financiranja skupnih služb in ključa financiranja, sprememba odloka o 
ustanovitvi Javnega zavoda za turizem Dolina Soče.  

• Naslednja seja je predvidena 2. aprila 2025, na katero bodo povabljeni tudi vsi trije 
župani, od katerih se pričakuje pojasnila, poročilo o sprejetih in realiziranih sklepih na 
sestankih v preteklem letu s TDS, realizaciji dopisa župana Tolmina in strinjanja z 
njegovimi zahtevami ipd. 

 
Sklep 16/4/1: Svet zavoda TDS je seznanjen s sklepom o imenovanju novega mandata v. d. 
direktorja Erike Kašca Špolad. (Sklep je bil soglasno sprejet. ZA je glasovalo 12 članov sveta 
zavoda TDS od 12ih prisotnih.) 
 
Sklep 16/4/2: Svet zavoda TDS je določil datum za naslednjo sejo 2. 4. 2025 na kateri bo 
glavna točka pogovor z župani občinami ustanoviteljicami. (Sklep je bil soglasno sprejet. ZA 
je glasovalo 12 članov sveta zavoda TDS od 12ih prisotnih.) 
 
K točki 5: razprava o višini sejnine članov sveta zavoda določene v 13. členu statuta TDS 
 
Sklep 16/5/1: Svet potrjuje, da se članom sveta zavoda in članom strokovnega sveta zavoda 
poravnavajo stroški sejnin, kot sledi: 
 

• za predsednika obeh svetov se določi sejnina, kot je sejnina za predsednike v 
občinskih odborih Občine Tolmin (trenutno 89,15 EUR),  

• članom pa pripada sejnina, kot jo imajo člani občinskih odborov v Občini Kobarid 
(trenutno 64,08 EUR); (Sklep je bil soglasno sprejet. ZA je glasovalo 12 članov sveta 
zavoda TDS od 12ih prisotnih.) 

 
K točki 6: predlogi in vprašanja 
 

• srečanja ponudnikov v občinah: Erika kratko opiše različne odzive v vseh treh občinah. V 
Kobaridu je bila največja problematika nična udeležba predstavnikov Občine; v Tolminu 
in Bovcu je bil prisoten tudi predstavnik Občine. Kar se tiče izobraževanja je bil odziv 
pozitiven, čeprav je bila mogoče delavnica malce predolga in ni bila toliko za starejše 
ponudnike, saj je bil velik poudarek na digitalizaciji. (Člani sveta zavoda želijo 
posredovanje predstavitve srečanja s ponudniki Priloga 3). 

• popravek plana za leto 2025 zaradi znižanja sredstev iz strani Občine Kanal, kar je bilo 
posredovano v vednost tudi vsem članom sveta zavoda TDS po mailu. Predlog, da se na 
eno od naslednjih sej povabi tudi direktorico ZKTMŠ Kanal, Petro Rutar. 
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• Zapisnike se objavlja na podlagi sprejetega sklepa iz seje dne 7. 1. 2019. Sklep 5/7/1: 
Zapisniki seje sveta zavoda Turizem Dolina Soče se po potrditvi članov objavijo na uradni 
spletni strani zavoda.  

• Člani se seznanijo z določitvijo plačnega razreda v. d. direktorja, saj je bilo zaradi novega 
sprejetega zakona o sistemu plač v javnemu sektorju (ZSPJS) potrebno s sklepom 
županov ustanoviteljic ponovno določiti plačni razred, na podlagi določenih kriterijev. 

 
 
Zaključek seje: 19:45 
 
 

Predsednica sveta Turizem Dolina Soče: 
Alenka Zgaga 

 
 
Zapisala:                                                                            
Urška Gabršček  l. r.                                                                                  
 


